




Azad Properties is an asset and property management company based in Jeddah, Kingdom of Saudi Arabia. Founded in 2017, Azad 
Properties specializes in the development and management of lifestyle retail, logistics, and other commercial properties. Managing a 
portfolio of 30 properties, Azad Properties focuses on designing, developing, and managing innovative commercial, lifestyle, and 
logistics projects. By integrating cutting-edge solutions, Azad Properties effectively serves and anticipates the needs of stakeholders, 
building a resilient, future-focused portfolio that delivers long-term profitability and value.

Under the umbrella of AWJ Holding Company, a prominent Saudi investment firm specializing in diverse and sustainable real estate 
assets, AWJ has swiftly established a commanding presence in Saudi Arabia's real estate sector. This remarkable success is driven by 
our unwavering commitment to fostering innovation in real estate technology projects. With a distinguished legacy spanning 40 
years, AWJ has earned a prestigious reputation as a trailblazer in the industry.

In alignment with Saudi Vision 2030, Azad Properties is dedicated to driving real estate development through the integration of local 
and international expertise. The company is committed to accelerating the growth of the lifestyle, logistics, and commercial real 
estate sectors by introducing innovative solutions that support their partners and enhance the operational efficiency and 
profitability of their properties. Azad Properties aims to be the preferred choice for commercial property stakeholders, enabling them 
to diversify their portfolios and contribute to the Kingdom’s economic advancement. The focus is on developing sustainable, vibrant 
environments that support businesses and brands, providing convenience and lifestyle solutions to residents, consumers, and 
logistics partners.

أزاد العقاريــة هــي شــركة لإدارة الأصــول والعقــارات، تقــع في جــدة، المملكــة العربيــة الســعودية. تأسســت في عــام 2017، وتخصصــت في تطويــر وإدارة المشــاريع 
التجاريــة، بمــا في ذلــك تجــارة التجزئــة، واللوجســتيات، وغيرهــا مــن العقــارات التجاريــة. تديــر أزاد العقاريــة محفظــة تتكــون مــن 30 عقــاراً، حيــث تركــز على تصميــم 
وتطويــر وإدارة المشــاريع التجاريــة ونمــط الحيــاة واللوجســتيات المبتكــرة مــن خلال دمــج الحلــول المتطــورة. تســعى أزاد العقاريــة إلى تلبيــة وتوقــع احتياجــات 

العملاء، مما يسهم في بناء محفظة مرنة تركز على المستقبل وتحقق ربحية وقيمة طويلة الأجل.

تحــت مظلــة مجموعــة شــركة أوج القابضــة باعتبارهــا شــركة اســتثمارية ســعودية تســتثمر في الأصــول العقاريــة المتنوعــة والمســتدامة، وفي فتــرة زمنيــة قصيــرة 
تمكنــت أوج بنجــاح باهــر مــن ترســيخ قواعدهــا في القطــاع العقــاري بالمملكــة مــن خلال تمكيــن الابتــكار في رؤيــة مشــاريع تقنيــة عقاريــة، ويعــود تاريــخ الشــركة 

المتخصصة في القطاع العقاري إلى أربعين عامًا حيث تحظى بسمعة مميزة في هذا القطاع.

تماشــياً مــع رؤيــة الســعودية 2030، تكــرس أزاد العقاريــة جهودهــا لدفــع التنميــة العقاريــة مــن خلال دمــج الخبــرات المحليــة والدوليــة. كمــا تلتــزم الشــركة 
بتقديــم حلــول مبتكــرة تدعــم شــركاءها وتعــزز كفــاءة التشــغيل وربحيــة عقاراتهــم. مــن خلال ذلــك، تهــدف أزاد العقاريــة إلى أن تكــون الخيــار المفضــل لأصحــاب 
المصلحــة في العقــارات التجاريــة، ممــا يمكنهــم مــن تنويــع محافظهــم والمســاهمة في التقــدم الاقتصــادي للمملكــة. يركــز العمــل على تطويــر بيئــات مســتدامة 

وحيوية تدعم الأعمال والعلامات التجارية، مع تقديم حلول ملائمة ونمط حياة للمقيمين والمستهلكين وشركاء اللوجستيات.
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في أزاد العقارية، نهدف إلى القيادة بغرض الوصول إلى القمة، والتي لا يمكن بلوغها إلا من خلال التخطيط السليم وتنفيذ 
اســـتراتيجيات محكمـــة تأخـــد جميـــع العناصـــر المتنوعـــة ومتغيرات الســـوق المختلفة في مجـــال الخدمـــات العقارية بعين 
الاعتبار. ولتحقيق هذا الهدف، ابتكرت أزاد العقارية خطة طموحة تعطي الأولوية لرضاء العملاء من خلال تقديم خدمات 

عقارية متكاملة، وتحقيق مصالح المساهمين، وجمع فريق من أفضل الخبراء لضمان استمرارية السوق والقيادة.

تأسســت أزاد العقاريــة كشــركة تكــرس أعمالهــا لتلبيــة متطلبــات الســوق الجديــدة مــن خلال تقديــم خدمــات عاليــة الجــودة 
كــب التطــورات العالميــة وتعكــس فهمًــا شــاملاً لاحتياجــات العــملاء، علاوةً على ذلــك، فــإن أزاد العقاريــة تســعى جاهــدة  توا
كبــر مــن المرونــة والقــدرة على اتخــاذ قــرارات  لتلبيــة توقعــات شــركائها وموظفيهــا، كجــزء مــن كيــان جديــد يتمتــع بقــدر أ

سليمة وتحقيق التفوق الشغيلي.







Azad Properties focuses on enhancing and 
increasing the operational and 
administrative efficiency of properties by 
offering comprehensive strategies and 
plans that maximize value for clients. 
Property management services include 
leasing, maintenance, and safety measures, 
ensuring smooth operations and 
maximizing asset value to the fullest.

تركز شركة أزاد العقارية على تعزيز وزيادة الكفاءة 
التشغيلية والإدارية للعقارات من خلال تقديم 

استراتيجيات وخطط شاملة تحقق الفائدة 
القصوى للعملاء. وتقدم خدمات العقارات والتي 

تشمل التأجير، والصيانة، وتدابير السلامة، مما 
يضمن سير العمليات بسلاسة وزيادة قيمة 

الأصول إلى أقصى حد.

Property Management
إدارة العقارات

Azad Properties specializes in the 
development and management of lifestyle, 
retail, and logistics projects. The company 
is committed to sustainable growth by 
improving leasing and marketing 
operations, increasing productivity, 
exploring new market opportunities, and 
strengthening relationships with customers 
and business partners across the Kingdom.

تتخصص شركة أزاد العقارية في تطوير وإدارة 
مشاريع تجارية وعصرية، والتجزئة، واللوجستيات. 

تلتزم الشركة بالنمو المستدام من خلال تحسين 
عمليات التأجير والتسويق، وزيادة الإنتاجية، 
واستكشاف فرص السوق الجديدة، وتعزيز 

العلاقات مع العملاء والشركاء التجاريين في جميع 
أنحاء المملكة.

Commercial Development
التطوير العقاري

Azad Properties delivers comprehensive 
facilities management  services, both 
front-end and back-end. This includes 
efficient resource utilization, handling 
maintenance, cleaning, resolving security 
issues, and conducting regular inspections 
to uphold the quality of the properties.

تقدم شركة أزاد العقارية خدمات إدارة المرافق 
الشاملة والمتكاملة. يشمل ذلك الاستخدام الفعّال 
للموارد، والتعامل مع الصيانة، والتنظيف، وضمان 
أمن العقارات، وإجراء الفحوصات الدورية للحفاظ 

على جودة العقارات.

Facilities Management
إدارة المرافق

We strive to innovate flexible leasing 
arrangements. We hope for suitable 
agreements between commercial and 
industrial clients, as well as future 
customers, by utilizing our wide database. 
We strive to provide the essential 
amenities by paying attention to procedural 
details, ensuring our clients’ comfort.

نسعى إلى ابتكار خطط تأجير مرنة تتناسب مع 
متطلبات كلا الطرفين، نستند إلى قائمة بياناتنا 

الواسعة لنتمكن من تحقيق توافق مناسب بين 
العملاء التجاريية والصناعيين وبين العملاء 

المحتملين، ونعمل على توفير التسهيلات اللازمة 
من خلال الاهتمام بتفاصيل المعاملات لتوفير 

أفضل الفرص لعملائنا.

Leasing
التأجيــر



Azad Properties emphasizes building and 
maintaining strong relationships between 
property owners and tenants to ensure a 
productive and collaborative leasing 
environment.

تؤكد شركة أزاد العقارية على بناء علاقات قوية 
وفعالة مع الحفاظ على علاقات طويلة الأجل 

لضمان بيئة تأجير منتجة وتعاونية.

Tenant Relations and Collection
علاقات المستأجرين والتحصيل

The Corporate Strategy Management 
Office is responsible for establishing Azad 
Properties’s strategic objectives and 
ensuring their effective execution. It 
oversees the alignment between various 
departments, ensuring that both the 
strategy and objectives are successfully 
implemented and brought to fruition.

يتولى مكتب إدارة استراتيجية الشركة وضع 
الأهداف الاستراتيجية لشركة أزاد العقارية 

ومتابعتها وضمان التناسق بين الإدارات المختلفة 
للتأكد من إنجاز الاستراتيجية والأهداف على أرض 

الواقع.

Strategic Planning Management
إدارة التخطيط الاستراتيجي

We devise innovative and flexible marketing 
strategies to improve customer attraction 
and increase sales and leasing rates. 
Additionally, we organize various events, 
activities, and promotional campaigns to 
engage local residents, tourists, and 
potential customers.

نضع استراتيجيات تسويقية مبتكرة ومرنة 
لتحسين معدل إقبال العملاء، وزيادة المبيعات، 

والتأجير، ونحرص على إقامة العديد من الفعاليات 
والأنشطة والحملات الترويجية لاستقطاب السكان 

المحليين، والسياح، والعملاء المحتملين.

Marketing
التسويــــق





جائزة التوقعات العالمية
جائزة الشركة الأسرع نمواً في إدارة الممتلكات

Global Business Outlook
Award for fastest growing property 

management

2022

الجائزة الذهبية
لأفضل تصميم وتطوير لسوق٧

Golden Award
Souq7 best design & development

2023

جائزة التسويق التقليدي
لمركــــــز الكورنيــــــش التجــــــاري

Traditional Marketing Award
for Corniche Commercial Center

2020

جائزة أفضل بيئة عمل

Best Work Environment awards

2020 - 2024

العديد من جوائز التميز مقدمة من
منظمة جولدن جلوب تايجر الدولية بماليزيا

Variety of excellence awards
presented by the Golden Globe Tiger 

Awards organization in Malaysia

2023

جائزة المالية الدولية العقاري بالمملكة العربية 
السعودية - الشركة الأسرع نمواً لتنفيذ 

الاستراتيجيات التأجيرية والاستشارية

International Finance Awards
The Saudi Arabian Real Estate Dynamo
The Company with the Fastest Growth

2023

جائزة بمجلة الأعمال العالمية لتميز سوق٧
بأفضل حفل افتتاح

Award in the International Business 
Magazine of organizing and holding the 

best Inauguration Souq7

2023

جائزة القمة السنوية التاسعة لمنتدى قادة 
التجزئة في الشرق الأوسط وشمال أفريقيا

The 9th Annual Retail Leaders Forum
Mena Summit Award

2023

رقم قياسي عالمي في موسوعة غينيس 
كبر عدد وجبات للأرقام القياسية لفتح أ

في وقت واحد

Guinness World Record
The most people opening food 

packages simultaneously

2025
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Souq7 Zones مناطق المشروع

المنطقة الغذائية
Food Stuff Zone

منطقة الترفيه والعائلة
Family & Entertainment Zone

منطقة السوق الشعبي
Traditional Market Zone

منطقة الترفيه
Entertainment Zone

منطقة الأزياء
Fashion Zone

منطقة متعددة الاستخدام
Multi-use Zone

منطقة المنزل والمفروشات
Furniture & Home Supplies Zone

منطقة الإلكترونيات
Electronics Zone

منطقة مواد البناء
Building Material Zone

منطقة السيارات
Automotive Zone

12%

41%

6%

16%

5%

9%

11%



Dhahran Mall

الظهران مول

RED’s Flagship Destination
Situated in the heart of Dhahran, Dhahran Boulevard (Dhahran Mall) is RED’s 
largest and most ambitious project.
 This 1.4 million sqm mixed-use development will reshape the retail, entertain-
ment, and lifestyle sector in the Eastern Province.

RED الوجهة الرئيسية لمجموعة
كبر  يقع الظهران مول في قلب مدينة الظهران، على طريق الظهران بوليفارد، ويُعدّ أ

.RED وأضخم مشاريع مجموعة
يمتدّ هذا المشروع المتكامل على مساحة 1.4 مليون متر مربع، ليعيد تشكيل مشهد 

التجزئة والترفيه ونمط الحياة في المنطقة الشرقية.

4,591

عدد مواقف السيارات
Total Car Parking

175,000+





It is among the largest industrial properties in Riyadh City. Bawabat Al Senaya offers
a suitable working environment for emerging companies, housing numerous 
warehouses, workshops, and commercial showrooms. Additionally, this area is 
characterized by its easy accessibility, given its proximity to Riyadh's ground port. 
Bawabat Al Senaya supports the industrial sector by providing all the requirements 
that facilitate the trading of goods and services for companies.

كبر المناطق الصناعية في مدينة الرياض. توفر بوابة الصناعية بيئة عمل مناسبة  تُعد من أ
للشركات الناشئة، حيث تضم العديد من المستودعات والورش والمعارض التجارية.

كما تتميز بسهولة الوصول إليها لقربها من ميناء الرياض البري. تدعم بوابة الصناعية القطاع 
الصناعي بتوفير جميع المتطلبات التي تُسهّل تداول السلع والخدمات للشركات.

إجمالي الوحدات
Total Units

75640430,000340,000

عــــدد المبانـــي
Number of Buildings



It is among the largest industrial properties in Riyadh City. Bawabat Al Senaya 
offers a suitable working environment for emerging companies, housing 
numerous warehouses, workshops, and commercial showrooms. Additionally, 
this area is characterized by its easy accessibility, given its proximity to Riyadh's 
ground port. Bawabat Al Senaya supports the industrial sector by providing all 
the requirements that facilitate the trading of goods and services for companies.

كبر المناطــــــــق الصناعيــــــــة في مدينــــــــة الريــــــــاض. توفر بوابــــــــة الصناعية  تُعد من أ
بيئــــــــة عمــــــــل مناسبــــــــة للشركــــــــات الناشئــــــــة، حيــــــــث تضــــــــم العديــــــــد مــــــــن 
المستودعات والورش والمعارض التجارية. كما تتميز بسهولــــــــة الوصول إليها 

لقربها من ميناء الرياض البري.

 Bawabt AlSenaya Logistics
بوابة الصناعية اللوجستية

320,000 47

عــــدد المبانـــي
Number of Buildings

534,000 750+

إجمالي الوحدات
Total Units



Our new development will be in Riyadh a neighborhood and community lifestyle
retail center that aims to create a vibrant social and retail environment. It will
focus on providing convenience and  fulfilling lifestyle basic needs for residents
and customers within a 5–15-minute catchment area. The center will feature
clean facilities, easy parking, and a welcoming atmosphere. 

This mixed-use development will be an evolving, walkable community with a
strong urban feel. It will include retail, restaurants, entertainment, and office
spaces, all designed to support a live-work-play lifestyle and enhance the quality
of life for its visitors. Affordability, density, connection, and active public spaces
are key attributes
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Center17 distinguishes itself by showcasing a variety of furniture and
decoration products. It provides a comprehensive range of modern
home and office furniture products to guests with varying preferences
and inclinations. Furthermore, the complex is strategically located on
the Eastern Ring Road in Riyadh's Al-Farouq district.

15,000



Safa Plaza
صفــــــا بـــــــلازا

Safa Plaza is a community-focused retail destination located in the heart of 
Jeddah, designed to serve the everyday needs of surrounding neighborhoods. The 
plaza combines convenience with accessibility, offering a well-curated mix of retail 
stores, dining outlets, and essential services in a modern setting.
The design emphasizes functionality and ease of access, making Safa Plaza a 
practical destination for families and individuals looking for quality shopping and 
dining close to home. As part of Azad Properties’ portfolio, the plaza reflects the 
company’s commitment to creating spaces that integrate seamlessly into urban 
life while delivering consistent value for tenants and visitors.

صفا بلازا هي وجهة تسوق مجتمعية، تقع في قلب جدة، مصممة لتلبية الاحتياجات 
اليومية للأحياء المحيطة. تجمع السوق بين الراحة وسهولة الوصول، حيث توفر مزيجًا 

مدروسًا بعناية من متاجر التجزئة والمطاعم والخدمات الأساسية في بيئة عصرية.
يركز التصميم على العملية وسهولة الوصول، مما يجعل صفا بلازا وجهة عملية 

للعائلات والأفراد الباحثين عن تجربة تسوق وتناول طعام عالية الجودة بالقرب من 
منازلهم. 

كجزء من محفظة أزاد العقارية، تعكس الوجهة التزام الشركة بإنشاء مساحات تندمج 
بسلاسة مع الحياة الحضرية مع توفير قيمة ثابتة للمستأجرين والزوار.

94

عدد مواقف السيارات
Total Car Parking

18

إجمالي الوحدات
Total Units

3,000+ 3,400+







  
Jawaher AlQimma Center 

Jawaher Al Qimma is a comprehensive shopping destination
under one roof, offering a variety of products including men’s and
women’s clothing, children’s and newborn clothing, shoes, bags
and household supplies. Perfumes, cosmetics, and toys. It is
distinguished by its location on the Eastern Ring Branch Road in
Al-Farouq district in Riyadh, which makes it easily accessible.
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A building with distinctive features accompanied
by various shops specializing in equipping
beauty salons, decoration showrooms,
restaurants and offices.
it is Located in the city of Riyadh, on Imam
Faisal bin Turki Road, on Al-Khazan Street.

 
Al-Khazan Buldings





Kornish Road, Quartz Building, 3rd floor,
Jeddah, Makkah 23953, KSA
      9200 225 75
         Azad Properties
      www.azad.com.sa


